

黃石公園三天二晚-深度精品 Y5 系列

饱览黄石 15 大最著名景點！ 5 天品質團！

出發日期

5月16日起，每周日、周四出发

價格

團號	同房前 2 人	同房第 3 人	同房第 4 人	單人房加收(無佣金)
Y5	\$798	\$468	\$468	\$280

必付費用： \$80/人；包含黃石、大提頓國家公園、大鹽湖、燃油附加費

自費項目： 熊世界\$20/\$12 (3-10 歲)

集合

自行搭乘酒店班車前往酒店：

*鹽湖城機場萬豪萬楓大酒店 / Fairfield Inn & Suites by Marriott Salt Lake City Airport

*地址: 230 North Admiral Byrd Rd, Salt Lake City, UT 84116

*電話: (801) 355-3331

離團

行程最后一天为自由活动，可以自行决定离开航班时间

第一天 家园 – 盐湖城

今天搭乘航班，抵达美国中西部第一大城——盐湖城。搭乘班车前往机场酒店入住。

酒店: 盐湖城机场万豪万枫大酒店 (含自助热早餐)

Day 1 Hometown – Salt Lake City

Take a pleasant flight to Salt Lake City today, the largest City in US Midwest. Please take the free shuttle to your hotel conveniently located near airport, and check into your hotel.

Hotel: Fairfield Inn & Suites by Marriott Salt Lake City Airport (A hot buffet breakfast is included)

第二天 杰克森 – 大提顿 – 黄石国家公园

早晨开始我们今天愉快的旅程，首先来到美国的“死海”大盐湖。大盐湖是史前大湖邦纳维尔湖的最大残余部分，是西半球最大的咸水湖，由于是内陆湖，湖水只能靠蒸发，导致矿物物质持续增多，盐度很高，成为鸟类，卤虫及其他动物们的天堂。随后进入爱达荷州、怀俄明州，沿途无边的草原丘陵；漫山遍野的牛羊；高耸入云的雪山；徜徉不息的河流；勤劳的牛仔无不令人心旷神怡。中午抵达道地的西部牛仔小镇 - 杰克逊，这里也是世界闻名的度假圣地，千万不要错过市中心的鹿角公园！下午进入大提顿国家公园，万年不化的冰河覆盖在巍峨的大提顿山脉上，蓝天森林环绕，倒映在山脚下处子般的杰克森湖上，蛇河蜿蜒流过，宛如仙境！随后抵达世界第一个国家公园—黄石国家公园！浪漫迷人的黄石湖，蒸汽腾腾的各种地热现象不禁让人感叹造物的神奇。傍晚入住西黄石（黄石公园是火山区，地热现象周围由板桥围绕，平均每个景点需步行 30 分钟，请穿舒适鞋子）

酒店：西黄石白牛大酒店

Day 2 Jackson – Grand Teton – Yellowstone National Park

Begin our Journey this morning and drive to Great Salt Lake Marina. Known as America's "Dead Sea", Great Salt Lake is the largest salt water lake in the Western Hemisphere, and the fourth-largest terminal lake in the world, which provides habitat for millions of native birds, brine shrimp, shorebirds, and waterfowl. Next drive to Idaho and Wyoming, enjoy the beautiful scenery of US Mid-West along the way. Arrive in Jackson, a famous cowboy town as well as a world's renowned vacation destination at noon. Be sure to visit the Elk Antler Arches Square located in the center of Jackson! Travel to Grand Teton National Park in the afternoon, where we see this natural wonder's amazing view. Next drive to World's first National Park – Yellowstone! Sightsee beautiful Yellowstone Lake along with all the amazing geothermal features! Spend the night in West Yellowstone.

Hotel: White Buffalo West Yellowstone

第三天 黄石国家公园

早晨前往世界上第一座国家公园-黄石公园。我们将有一整天的时间感叹黄石的奇特与美妙。大自然的馈赠在这里展现的淋漓尽致，坐落在最大的超级活火山口上，黄石拥有超过 10000 个地热现象，200 多个瀑布，独特的生态环境孕育了北美最好的巨群野生动物栖息地，它拥有 60 余种哺乳动物，超过 1100 种原生植物。自然的手将黄石塑造出了最丰富多彩的模样，观赏云蒸雾绕的峡谷，万马奔腾的瀑布，色彩旖旎的温泉，闲散漫步草原的美洲水牛和野鹿，以及在水边栖息的水鸟。黄石是野生动物的家，画家笔下的名画，诗人口中的佳句，爱人的眼睛，大自然的心。想要描述黄石的美景总是词穷，只能靠我们的双眼与相机去丈量和铭记醉人美景。傍晚入住西黄石。

酒店：西黄石白牛大酒店

Day 3 Yellowstone National Park

Enjoy a full-day adventure in Yellowstone today! First of its kind, Yellowstone is home to world's largest super volcano and over 10,000 geothermal features. Here you can find everything you expect to see in a National Park! Snow covered mountains, waterfalls, lakes, rivers, canyons, meadows, herds of buffalos, elks... and the most amazing geothermal features in the world! Geysers, hot springs, fumaroles and mud pots are the wonders that make Yellowstone truly unique. Sightsee Grand Prismatic Spring, Fountain Paint Pots, Old Faithful Geyser, Geyser Trail, Morning Glory, Grand Canyon of Yellowstone, Yellowstone Falls, Norris Geyser, Fishing Bridge, Mud Volcano, Little Biscuit... Spend the night in West Yellowstone.

Hotel: White Buffalo West Yellowstone

第四天 黄石国家公园 – 熊世界 – 盐湖城

早上在酒店整装出发,当您还沉醉于前两天精彩行程带给您的惊喜而依依不舍时,今天我们一起去感受大黄石生态圈的秀美!神秘静谧的森林;雾气腾腾的河流;五彩缤纷的地热现象;都让人不禁感叹大自然的神奇。下午抵达熊世界(自费),观赏几十种洛基山脉的本土动物。傍晚抵达盐湖城,参观犹他州州政府大厦,宛如宫殿般的政府大楼是美国少有的几处不需要安检即可入内参观的州政府。采用了新古典主义建筑的风格,整座大楼外部由花岗岩建造,内部一色灰白天然大理石,穹顶画有早起开拓者来此拓荒的壁画,不经意间流露出些许的摩门教色彩,整栋建筑恢弘壮阔,精致华丽,是犹他州的显著地标,也素有“小白宫”的美誉。告别犹他州州政府大楼,我们前往盐湖城市中心的著名摩门教圣地—圣殿广场。犹他州盐湖城是全球摩门教的大本营,而圣殿广场是世界上最大的摩门教圣殿。摩门教姊妹将带领我们深度游览盐湖城圣殿、礼拜堂、聚会堂、海鸥纪念碑等著名建筑物。夜宿盐湖城。

酒店:盐湖城机场万豪万枫大酒店(含自助热早餐)

Day 4 Yellowstone – Bear World – Salt Lake City

We continue to explore Yellowstone National Park this morning. Peaceful forests, steaming rivers and streams, colorful thermal phenomena... wonders come one after another! Drive to Bear World in the afternoon, home to several dozen Native Rocky Mountain animals. Arrive in Salt Lake City and visit Utah State Capitol, the most impressive State House in America! It is constructed of Utah granite and decorated with beautifully designed work of art interiorly. Next, we drive to the Virtue Kingdom of Latter-Day Saints – the Salt Lake Temple Square. Follow Mormon Missionary sisters' lead and learn history and teachings of the LDS Church.

Hotel: Fairfield Inn & Suites by Marriott Salt Lake City Airport (A hot buffet breakfast is included)

第五天 盐湖城 – 家園

此天为自由活动,您可以自行前往盐湖城市中心游玩,或者搭乘酒店班车前往机场,结束愉快的黄石公园-盐湖城美好旅程。

Day 5 Salt Lake City – Hometown

Today is Free Day. You may go to Salt Lake Downtown for sightseeing, or take hotel's shuttle to Airport, and finish our pleasant Yellowstone & Salt Lake journey.